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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – Da li je Vijeće ministara BiH definitivno 

odustalo od predlaganja zakona vezanih za državnu imovinu i ako jeste zašto? 

2. Inicijativa upućena Kolegiju Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH - “Na 

osnovu člana 8. Poslovnika Predstavničkog doma Parlamentarne skupštine BiH, 

predlažem da se na jednoj od narednih sjednica u dnevni red Predstavničkog doma 

Parlamentarne skupštine BiH uvrsti tačka dnevnog reda – Preispitivanje opravdanosti 

postojanja upravnih i nadzornih odbora u javnim ustanovama i preduzećima.“ 

 


